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– Digitalizacja to najważniejsza szansa gospodarcza ostatnich 20 lat i zapewne kolejnych 
20 lat – mówi Tomasz Czechowicz w okładkowym wywiadzie dla Parkietu. – Rozlewa się 
powoli w każdej części gospodarki i życia. Przyczynia się do poprawy efektywności 
przedsiębiorstw, przyspiesza globalizację, tworzy nowe produkty i usługi. Jest 
niesamowitą szansą dla rozwoju Europy Środkowo-Wschodniej, szczególnie w 
kontekście tego, co się dzieje za naszą wschodnią granicą – mówi szef MCI.

– Od strony ludzkiej oczywiście wszechotaczająca cyfryzacja tworzy pewne zagrożenia 
(są one jednak w pełni zarządzalne), ale saldo korzyści zdecydowanie je przewyższa.

Więcej: https://www.parkiet.com/parkiet-plus/art38067081-tomasz-czechowicz-
digitalizacja-to-niesamowita-szansa-dla-rozwoju-naszego-regionu
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